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兩元乘車優惠計劃到 60 歲至 64 歲人
士，勞工及福利局最近提出最快要到明
年首季才可落實計劃。民建聯副主席陳
學鋒及民建聯副秘書長顏汶羽昨日赴政
總外請願，要求當局以積極和務實的
態度落實計劃，縮短行政程序，盡快
推展計劃至今年內實行。

●香港文匯報記者 倪思言
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優 惠 盡 早 推

香港文匯報訊（記者 子京）逾50
名參與「35+初選」分子涉嫌違反香
港國安法中的「顛覆國家政權」罪，
早前被警方國安處拘捕。昨日，「沙
田議會監察」兩名代表到警察總部請
願，舉報超過30名曾積極參與「35+

初選」的現任沙田區議員，
促請警方介入調查並嚴正執
法。
沙田議會監察召集人李世

榮表示，收到居民投訴並經
多方調查，發現沙田區部分
區議員曾借出其議員辦事處
作「初選票站」或開設街
站，在社區內積極宣傳和推
廣「35+初選」，認為警方
有必要立案調查。
沙田議會監察亦不點名指

控沙田區議會主席程張迎，
指他去年6月曾出席「初選」眾籌活
動，團體並呼籲市民在表達政治立場
時應嚴守法律，區議員作為公職人
員，亦應真誠宣誓。團體代表隨後將
收集到的涉嫌違法的證據資料交予警
方，正式報案。

逾30區員涉「初選」
沙田議會監察促徹查

●「沙田議會監察」舉報逾30名區議員涉嫌違
法。 香港文匯報記者 攝

●責任編輯：鄧逸明
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黃之鋒父突賣樓舉家離港
蝕讓海怡單位赴澳洲 政界憂攬炒「走佬」促增監管

●香港文匯報記者 鄭治祖

繼工黨副主席李卓人、民主黨

副主席林卓廷被揭以低於市價賣

出自住物業，疑為「走佬」鋪路

後，身陷牢獄的前「香港眾志」

秘書長黃之鋒其家人亦被揭已賣

樓離港。多名立法會議員昨日接

受香港文匯報訪問時表示，攬炒

頭目相繼賣樓、黃之鋒家人離

港，一連串事件絕不尋常，再加

上攬炒派一再棄保潛逃的實例，

執法部門應加強留意高危人物，

並密切留意有關人等的家人有否

涉嫌參與違法活動，法庭亦應拒

絕對相關人等批出保釋。

保安局局長李家超
昨日在網誌發文指
出，為了強化免遣返
聲請措施，政府上月
已 向 立 法 會 提 交
《2020 年 入 境 （ 修

訂）條例草案》，期望草案盡快獲立法
會通過，讓政府更有效處理困擾多年的
免遣返聲請問題。當局將增加大潭峽懲
教所作為聲請人的羈留設施，加大入境
處處理羈留個案的能力。
李家超指出，免遣返聲請令社會帶來

很多困擾，聲請人都是非法入境或逾期
逗留，沒有合法權利留在香港，但聲稱
被遣返會受酷刑、不人道對待等。政府
每年需花費大量公帑處理相關情況，
2019至20年度就花費了約9.5億元。不
少市民一直敦促政府盡快將濫用機制的
聲請人遣送離港，以減輕公帑的長期負
擔及治安威脅。

李家超促速修例治本
特區政府自2016年初已展開全面檢討，

針對每個環節實施了多項措施，包括在源頭

打擊偷渡和逾期逗留；加快審核聲請和上
訴；加快遣返；加強打擊黑工等。數據顯示
各項措施都有實質成效，現時尚待入境處處
理的個案由最高的超過11,000宗大幅回落
至數百宗，而尚待上訴委員會處理的上訴亦
由最高的逾6,500宗下降至約1,700宗。
李家超還指，青山灣入境事務中心是入

境處現行唯一的有關羈留設施，可容納最
多500人。而現時暫停運作的大潭峽懲教
所將會用作新的羈留設施，有160個羈留
額，翻新工程現已完成，很快便可開始使
用。 ●香港文匯報記者 鄭治祖

大潭峽懲教所作羈留 處理免遣聲請個案
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李卓人日前被揭以1,000萬元、低於市
價約5%至10%的價錢賣出800多呎

的美孚新邨自住物業，緊接着林卓廷亦被
揭以1,268萬元、同樣低於市價的價錢賣出
沙田翠湖花園的逾千呎自住物業，被質疑
是為「走佬」鋪路。雖然有關人等事後聲
言無意離港，但社會普遍認為事件絕不尋
常，增加有關人等的「走佬」風險。
昨日，再有消息指黃之鋒的父母與弟弟
已離港遠赴澳洲，黃父去年底亦以980萬

元、低於市價的價錢賣出海怡半島的單
位。

周浩鼎冀勿輕易批出保釋
民建聯立法會議員周浩鼎表示，近日接

二連三揭發李卓人及林卓廷賣樓，現又有
黃之鋒父母離港的消息，事件絕不尋常，
反映有關人等有「走佬」風險。對此，執
法部門應提高警覺，法庭也不能輕易批出
保釋申請，避免讓他們有機可乘。
他表示，攬炒派勾結外國勢力搞亂香

港，必須承擔所有責任，不能逃之夭夭。
從近日攬炒派的行事方式，逃犯的家人亦
有參與犯罪活動的嫌疑，故當局亦應留意
高風險人物的家人是否有可疑舉動。

郭偉强指攬炒家屬疑涉罪
工聯會立法會議員郭偉强表示，民主黨

前成員許智峯舉家潛逃，警方指出有關案
件中，嫌疑人涉嫌利用親人戶口處理涉案
款項，到今次黃父突然舉家赴澳洲，令人
質疑攬炒派的家人也可能牽涉在犯罪活動

中，故執法部門應同時留意嫌疑人的家人
的情況。

容海恩促監察攬炒派家屬

新民黨立法會議員容海恩表示，攬炒
派連串舉動讓人覺得他們另有圖謀，法
庭應正視問題的嚴重性，不能再輕易批
出保釋申請。從近日事件可見，嫌疑人

的家人也可能涉及在內，相信銀行已經
關注，執法部門也應提高警覺，加強對
高危人物監管，其家人也應列入監察範
圍。

黃之鋒父親黃偉明黃之鋒父親黃偉明
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「黃絲」把口話
「齊上齊落」，但身
體依然好誠實。本港
經濟因黑暴同疫情影
響，持續疲弱，原本
諗住順勢賺錢嘅「黃

店」都接連倒閉，近日有網民幫啲苟延殘
喘嘅「黃店」告急，仲影埋相質問大家點
解唔幫襯某間「黃店」，結果發現除咗間
舖啲嘢太難食外，仲俾對面新開嗰間「星
級名人黃店」搶晒生意𠻹！邊個「星級名
人」咁衰搶「手足」生意？就係公民黨立
法會前議員譚文豪（飛機豪）囉。
有網民近日喺fb專頁「香港黃色經濟
圈」列咗一堆「黃店」舖名，聲稱佢哋
捱唔住，仲貼咗某間「黃店」嘅相出嚟
叫大家「爭氣啲喇！成間『黃店』棟向
（響）隔離（籬）都唔幫襯」呢張相中
有兩間舖，右邊門口冷清、用memo紙
砌咗「初心」兩個字嘅就係嗰間「黃
店」「開餐」，相反隔籬嗰間叫「十三
姨」嘅舖頭就排晒長龍。

「黃絲」：要食得落先得㗎
網民「一個矮仔一枝棍」就好疑惑：

「『十三姨』『黃』架（㗎）咩？」
「西羅維基」就回覆：「唔見任何文
宣，facebook都冇出過任何post」有網民

就慨嘆港人「太善忘」，「Kim Chan」
亦無奈：「對面仲開咗間『星級名人黃
店』排晒長龍，就更加顯得相形見
絀」、「譚文豪間舖係直頭對面」、
「要幫襯就算全日冇堂食都阻唔到，問
題係個個只去名店，唔肯分散投資」。
「Boris Koo」就話：「鬼咩，都要

食得落先得架（㗎），隔離（籬）嗰間
又冇人話佢係『藍店』，咁幫襯都冇問
題呀」「April Chan」就話：「如果呢
條街都係難食『黃店』，可能日日都七
月十四鬼門開。」
見到另一「黃店」「小時光」亦喺呢個
post嘅告急名單裏面，曾助「獨人」梁
天琦等攬炒分子嘅張朗軒就好大反應，
喺fb話「見到『小時光』告急，咪×告
啦（！）唔係『黃』唔『黃』問題呀大
佬，你比（畀）咩人食呀大佬？」
「Edwin Lcy」就揶揄：「香港要贏，

『小時光』要執」「Anthony Yan Ting
Cheong」就打趣道：「餐具好『黃』」
「David Wong」就問：「說好的『手
足』呢？」「Lollie Hunger」就答：
「我連佢個準確位置喺邊都唔知。」
觀塘區議員陳易舜亦留言：「好×難
食」「食過一次就無再幫襯，食飯係講
質素，佢環境靚都無用，不了。」

●香港文匯報記者 雨航

香港文匯報訊（記者 郭虹宇）「黃
師」藉通識教材荼毒學生的情況屢見不
鮮，昨日立法會教育事務委員會召開第一
次會議，多名議員關注教材及師資的規管
問題。教育局局長楊潤雄表示，局方希望
盡快於9月落實新的通識課程，而國家安
全涵蓋多個範疇，將會滲透在不同科目以
加強國安教育；局方最快於第一季會完成
制訂詳細指引，以及分享過去處理教師投
訴個案的經驗。
在會議上，多名立法會議員對文憑試通
識科維持必修必考感到失望。其中民建聯
立法會議員周浩鼎認為，過去的黑暴事件
反映通識科荼毒學生情況非常嚴重，通識
科改革需求急切，應該取消或轉為選修。
立法會教育事務委員會主席梁美芬亦認

為，現時部分教師的質素令人擔心，建議
通識教師都要經過考試才可教授新的通識
科，不應將現時任教通識的教師，直接轉
型教授改革後的通識課程，怕會「換湯不
換藥」。
楊潤雄回應時表示，若有教師違反專業
操守，局方必定認真處理，希望在本年首

季、最遲在第二季，分享過去處理教師個
案的經驗，包括已完成的工作及今後應如
何改善等。
至於課程改革的具體安排，楊潤雄指會
加快跟進高中文憑試四個核心科目，即
中、英、數及通識科的安排，目標是在
2021/22學年推行，包括會與大學商討如

何落實通識科改革後的收生。他強調現時
修讀高中通識科的中四、中五學生，原有
學習及考評安排不變。

楊潤雄：國安教育滲其他科目
此外，楊潤雄亦提及國家安全教育，指

國家安全涵蓋多個範疇，認為可以滲透的
形式將國家安全的內容滲透入多個科目，
例如在資訊科技課程中，教授網絡安全的
知識等。
會議的第二部分，主要討論近期大學校

園事件，涉及管制和保安事宜。多名議員
指黑暴事件的出現與大學對「黃絲」學生
縱容有很大關係，矛頭更直指中大，包括
本月發生的學生向保安灑白色粉末事件、
畢業禮變為黑暴遊行、中大被污名為「暴
大」等。
中大副校長（行政）及秘書長吳樹培表

示，對於大學被「污名化」為「暴大」感
痛心及憤怒，並透露過往已有10名以下
的中大生，涉及社會事件或行使暴力等而
接受紀律處分，待部分已被捕的學生完成
法庭程序，校方亦會繼續處理。

已經着草嘅
攬炒分子真係
講 咩 都 冇 人
信。潛逃英國
近兩個月嘅民
主黨前成員許

智峯，噚日喺 facebook話，由於
政府「偏離程序」，提早停發佢
辦事處嘅營運開支，所以佢位於
中環嘅區議員辦事處正式終止運
作，又講到自己好唔捨得班街
坊，仲叮囑佢嘅「繼任人」要為
社區做實事喎。有網民睇完就搲
晒頭，既然許智峯咁有心服務街
坊點解唔返香港呢？任職期間畏
罪潛逃嘅佢又有咩資格向接替佢
嘅區議員提出要求呢？

陰魂不散「指點」繼任人
許智峯噚日喺帖文自吹自擂，話

自己係個實幹嘅「社區問題解決
者」，離開區議會係因為佢認為保
持為香港發聲嘅使命更重要喎，又
話按現行法例，佢目前嘅中環區區
議員席位會進行補選，希望「繼任
人」會為社區做實事，同時「是一
位以良知分辨黑白、勇敢講真話、
忠誠於理念而非政權的人。」
佢又貼出

多張 2012 年
初佢辦事處開
幕嘅相，聲稱
好唔捨得同街
坊多年嘅情
誼，又以「你
們的區議員」
為署名作結，

死撐自己會喺「光復後的香港」返
嚟同大家團聚喎。
唔知網民聽完許智峯呢番「肺俯

之言」後有冇眼濕濕呢？「鄧佩
佩」似乎就不為所動：「希望你更
正你嘅名號，你唔係議員，你係一
個逃犯」「Womg Come」就火
滾：「一啲責任感都冇，仲話煲底
見喎，冇×用！」
「Oscar Lau」直言：「我成家住

喺中環咁多年幾乎都冇見過
你……」「李好型」就話：「試吓
搵返當日（辦事處開幕）同一班街
坊，個個都會話同佢唔熟，唔識
佢。」
「鄺皓宜」就問：「咁唔捨得

街坊點解要走？咁想服務社區點
解唔留低？其實你啲控罪未必告
得入，加埋都可能只係坐幾年，
粒聲唔出走咗去真係好咩？」
「Anthony Lai」就話：「好心
啦，之前仲話走咗後辦事處繼續
服務，宜（𠵱 ）家你個議席都未
取消已經話搵繼任人，究竟想
點？唔想做咪灑脫d（啲），唔好
有人接咗你位之後又指指點點，
陰雲（魂）不散。」

●香港文匯報記者 雨航

教局盼9月落實新通識課程 「
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峯
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辦
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●楊潤雄表示，目標是盡快於9月推行新
的通識科課程。 香港文匯報記者 攝

飛機豪搶晒生意
劣食「黃店」嗌告急
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●黃父被揭於去年底以980萬元、低於市價的價錢賣出海怡半島的單位。圖為海怡半島。
資料圖片

●潛逃海外的許智峯，其位處中環的區議員辦事處正式終
止運作。 fb截圖

●黃之鋒的家屬被揭已離港赴澳洲。圖為黃
之鋒早前被拘捕。 資料圖片


